
Jegyzőkönyv
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának

rendkívüli képviselő-testületi üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal
Időpontja: 2013. Február 7. (Csütörtök) 16:00 óra

Bencsik  Mónika  polgármester: Szeretettel  köszöntök  mindenkit,  Nagykovácsi 
Nagyközség Önkormányzatának, rendkívüli Képviselő- testületi ülésén. Mielőtt rátérnénk a 
napirendi  pontok  egyeztetésére,  megállapítom,  hogy  testület  8  fővel  jelen  van, 
határozatképes. Kósa Sándor képviselő úr nincs itt az ülésen jelezte, hogy később érkezik. 
Két dolgot mondanék el a tisztelt Képviselő-testületnek. Kaptak egy anyagot melyben a 
Járási Hivatalvezető asszony írt az Önkormányzatokhoz, melyben összefoglalja a Járási 
Hivatal  működését,  illetve  megköszöni  az  együttműködést.  Navracsics  Tibor 
miniszterelnök  helyettes  úrtól  is  kaptunk  köszönőlevelet,  hogy  az  együttműködést 
végrehajtottuk, amik szükségszerűek voltak. 
Másik  fontos  levelet  az  ÁNTSZ-től  kaptuk,  egy  felhívást  a  Minta  Menza  programmal 
kapcsolatosan, hogy az Önkormányzatunk jelentkezhetne ehhez a programhoz. Viszont a 
Hivatalban  történő  egyeztetés,  illetve  a  költségvetés  egyezetése  folyamán  én  azt 
javasolnám, hogy ne csatlakozzunk a programhoz. Az Önkormányzat döntse el, hogy a 
konyhaüzemeltetéssel mit kezdjen a jövőben, erre még van egy fél évünk, hogy milyen 
formában és hol akarjuk ezt a feladatot ellátni. 
Most  ismertetném  a  napirendet  a  Pénzügyi  Bizottsági  ülésen  már  felmerültek  plusz 
napirendi  pontok.  A  meghívón  19  napirend  van,  módosulna  a  11.  napirendi  pont 
Remeteszőlős feladat ellátási  szerződésének felülvizsgálatát levennénk a napirendekről 
és helyette a Civil szervezetek elszámolásának módosítását tárgyalnánk, illetve ezzel a 
napirenddel  egybevonva  megtárgyalnánk  két  civil  szervezet  kérelmét  is.  Felolvasom a 
napirendet:

Napirend: 

1. Döntés a 2013. évi költségvetési rendelet elfogadásáról
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző
E- 21 PB

2.  Döntés  a  szociális  rászorultságtól  függő  pénzbeli  és  természetbeni  ellátások 
zabályozásáról,  valamint a gyermekvédelem helyi  rendszeréről szóló 14/2010. (VI. 
01.) számú Kt. rendelet módosításáról
Előterjesztő: Tóthné Pataki Csilla jegyző
Előadó: dr. Zakály Erzsébet ig. üi.
E- 12 ÜB

3. Döntés a közterület-használat  engedélyezésével  kapcsolatos eljárásokról,  és a 
közterület-használati  díj  mértékének  és  fizetési  módjának  megállapításáról,  és 
annak szabályairól szóló 12/2007. (V. 17.) számú Kt. rendelet módosításáról
Előterjesztő: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
Előadó: dr. Zakály Erzsébet ig. üi.
E- 11 ÜB/PB
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4.  Döntés  „Karsztvíz  kutató  fúrás,  termelőkút  kivitelezése  a  Nagykovácsi 
Nagyközség Önkormányzat részére” tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző
E- 9 PB

5.  Döntés  a  BM  105570  azonosító  számú  támogatói  szerződéshez  kötődő  - 
Nagykovácsi Általános Iskola külső sportpályájának felújítása tárgyú közbeszerzési 
eljárás eredményességének megállapításáról
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Jakab Balázs műszaki üi.
E- 10 PB

6. Döntés „Napelemes rendszer telepítése és biomassza alapú fűtés fejlesztése a 
Nagykovácsi Általános Iskolában a KMOP-3.3.3.-11-2011-0111 azonosítószámú 
projekt megvalósítása érdekében” tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester
Előadó: Páva Józsefné településmérnök/Balzó Edina ov
E- 18 PB

7. Döntés a Nagykovácsi Településüzemeltetési Kft-vel kötendő vállalkozási 
szerződésről 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző
              Zoltai Bence pénzügyi ügyintéző
E- 20 PB

8. Döntés a KIK és az önkormányzat között az ingyenes használatara vonatkozó 
szerződéskötésről
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző
E- 17 PB

9. Döntés a Pest Megyei Kormányhivatallal közösen használt ingatlanrész 
üzemeltetési kiadásainak megosztása érdekében kötött megállapodásról
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester
Előadó: Tóthné Pataki Csilla Jegyző
E- 19 PB

10. Döntés az önkormányzat adósságállományának a Magyar Állam által történő 
átvállalásához annak igénybejelentéséről
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző
E- 16 PB
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11.  Döntés  a  civil  szervezeteknek  nyújtott  2012.  évi  támogatás  elszámolásának 
elfogadásáról
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester
Előadó:-
E- 23 PB

12. Döntés KEOP – 2012-5.5.0/A számú  pályázattal kapcsolatban
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester
Előadó: -
E- 24 PB

szünet

13.  Döntés  Nagykovácsi  közigazgatási  területén  élő  ebek  elektronikus 
transzponderrel (chippel) történő ellátásáról. 
Előterjesztő: Tóthné Pataki Csilla jegyző
Előadó: Erős Kálmán közterületfelügyelő
E- 8 -

14. Döntés a Képviselő-testület 2013. évi I. félév munka és üléstervéről
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző
E- 7 -

15. Döntés a laboratóriumi szolgáltatás helyben történő biztosítása tekintetében a 
Biofocus Bt.-vel kötött megbízási szerződés módosításáról
Előterjesztő: Bencsik Mónika Polgármester 
Előadó: dr. Halmosi-Rokaj Odett igazgatási ov.

16. Döntés a Jakabmedinfo Kft. (dr. Jakab Erika házi gyermekorvos ) rezsiköltség-
fizetési  kötelezettségének  felülvizsgálatáról
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: dr. Halmosi-Rokaj Odett igazgatási ov.
E- 13 PB

17. Döntés külterületi ingatlan megvételéről
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: dr. Halmosi-Rokaj Odett igazgatási ov.
E- 15 PB

Zárt ülés 
18. Döntés a Nagykovácsi belterület 240. hrsz. alatti ingatlan tulajdonosának 
ingatlanrész-cserére vonatkozó kérelméről
Előterjesztő: Tóthné Pataki Csilla jegyző
Előadó: dr. Halmosi-Rokaj Odett igazgatási ov.
E- 22 PB

19. Indítványok, javaslatok: - Peres ügyekről tájékoztatás

E- 14 PB
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Tisztelt Képviselő tárasaim, aki egyetért a módosított napirenddel, kérem, kézfeltartással  
jelezze,  megállapítom,  hogy a  jelenlévő  8  képviselő  8 egyhangú igen szavazattal 
elfogadta a módosított napirendet.

1.napirendi pont: 
Döntés a 2013. évi költségvetési rendelet elfogadásáról

Bencsik  Mónika  polgármester:  Hétfőn  a  Pénzügyi  Bizottsági  ülésen  tárgyalták  a 
rendelet-tervezetet és véleményezte is azt. Ami jelentős, hogy az elmúlt évekhez képest 
sok  változás  van  a  költségvetésben.  Minden  évben  a  közmeghallgatáson  részletes 
tájékoztatást  adunk  az  egész  költségvetésről,  illetve  az  előző  évi  költségvetés 
zárszámadásáról.  Bevételeinket  illetően  fontos  elmondani,  hogy  az  állami  bevételek 
nagymértékben  csökkentek.  SZJA  bevétele  a  településnek  nincs  és  a  központosított  
gépjárműadóból már csak 40%-ot kap meg a település, 60%-ot elvonnak. Ezzel együtt 
további elvonásra került az iparűzési adó. Nagy változás, hogy a NATÜ Kft-vel megkötött 
vállalkozási  szerződés után a Kft.  már csak az Önkormányzatnak fog számlázni,  nem 
külön-külön intézményekként fogja a költségeit kiszámlázni.
Általános Iskolánál volt egy nagy változás, személyi jellegű kiadást nem kellett terveznünk 
ebben az évben, mert a pedagógusokat az Állam átvette,  viszont dologi kiadást kellett  
ugyan úgy feladatellátáshoz kapcsolódóan, sok olyan kiadás maradt itt, amit dologiban kell  
megjeleníteni és továbbra is az Önkormányzatnak kell rá a finanszírozást megtalálni.
Öregiskola  költségvetésével  kapcsolatban  örömhír,  hogy  az  Állam  központosított 
normatívát,  külön  feladatra  címzetten  ad az  intézmény működtetéséhez,  ami  az  előző 
években nem volt jellemző, ez több mint 8 millió Ft. Intézményvezető asszony maga is 
tervezett bevételt. 
Kispatak óvoda finanszírozásáról az állam egy újfajta feladatfinanszírozás bevezetésének 
próbája képen adta meg az ez évi támogatást. Ez a tavalyi évhez képest jelentősebb volt,  
de így is kell az Önkormányzati finanszírozás az óvoda működtetéséhez.
Legnagyobb rizikót a beruházásaink jelentik, illetve a felhalmozási bevételek megképzése. 
Alapvetően tavalyi évhez képest hasonló számadattal tervezzük a költségvetést, 2 milliárd 
Ft  felett.  Jelentős  működési  céltartalékot  kellet  képezni,  hiszen  a  közlekedési 
szolgáltatásban is változás várható, ez nem Önkormányzati döntés lesz, hanem, központi 
Kormányzati  döntés és mi végre fogjuk hajtani. Hírek szerint május 1-től a Volán busz 
fogja ellátni a Nagykovácsi közlekedését is. Helyi  Böngésző újságban megjelentettük a 
Pest Megye Elnökének a cikkét, illetve a BKK-nak a sajtónyilatkozatait is. 
Megújult  külsővel  jelenik  meg a Böngésző újság Önkormányzati  hírei,  ettől  a hónaptól 
fogva. 
Pénzügyi Bizottság többször is tárgyalta a költségvetést, átadom a szót elnök asszonynak.

Dér Zsuzsanna elnök: Tisztelt Polgármester asszony, Alpolgármester asszony, Jegyző 
asszony,  Képviselő társaim. Szerencsére olyan Pénzügyi  Bizottsági ülések voltak, ahol 
szinte mindegyik Képviselő társam ott volt, tehát nem ismeretlen számukra a költségvetés 
számai és a tervezés menete. Pénzügyi Bizottságnak véleményt kell alkotni a 2013. évi 
költségvetésről, ezt meg is tettük. 
(felolvassa Pénzügyi Bizottság véleményét a melléklet szerint)

4



A Pénzügyi Bizottság a költségvetés rendelet elfogadását 4 igennel elfogadásra javasolta 
a  Képviselő-testületnek.  Köszönjük  a  Pénzügyi  iroda  dolgozóinak  és  Jegyző  asszony 
munkáját az előkészített anyagért. 

Bencsik  Mónika  polgármester:  Mindkét  Bizottsági  ülésen  szinte  a  teljes  Képviselő 
testület  részt vett.  Módosító javaslatok csak a Pénzügyi  Bizottsági  ülésen kerültek elő, 
melyek  átvezetése  meg  is  történt  a  rendeleten,  illetve  a  szöveges  részben  is  és  ezt 
megkapták a Képviselők is. 

Tóthné  Pataki  Csilla  jegyző:  Tisztelt  Polgármester  asszony,  Képviselő  testület.  A 
Hivatalnak  törvényességi  kötelezettsége  volt,  hogy  az  előterjesztett  anyagot  a 
Könyvvizsgálónak, illetve a Belső ellenőrnek továbbítsa. A Belső ellenőri vélemény hétfőre 
megékezett egy észrevételt tett, ez kiosztásra került, egy 15. számú melléklet, melyben 
kötelező százalékos arányban bemutatni az Önkormányzat önként vállalt és kötelezően 
ellátott feladatait. Ez megtörtént ez a rendelet tervezet melléklete. A tegnapi nap folyamán 
megérkezett  a  Könyvvizsgálói  vélemény,  kifogást  nem  emelt,  ezt  is  megküldtem  a 
Képviselőknek  e-mailen.  Kérem,  ezekkel  a  mellékletekkel  kerüljön  a  rendelet  tervezet 
elfogadásra. Ami változott, és a Pénzügyi Bizottságon még nem merült fel, most már az 
Önkormányzat  költségvetési  rendelete  nem  tartalmazza  a  Német  Nemzetiségi 
Önkormányzat költségvetését. Nemzetiségi ülésre tegnapi nap folyamán sor került, eleget 
tettek a törvényi határidőnek és elfogadták a saját rendeletüket.

Bencsik Mónika polgármester:  Kiegészíteném, hogy a felhalmozás beruházási részét 
látom  az  idei  évi  költségvetés  legproblémásabb  részének,  fejlesztési  céltartalékot 
tűntetünk fel, de ez nem meglévő pénzkészlet, csak egy része. Feladat mennyiség, és ami 
le van írva kiadásként, az nem fedezi, ezért az előterjesztés szöveges részében szereplő 
felhalmozási jellegű kiadások tervszámok, amiket leírtunk alapvetően prioritást élveznek, 
miután  ezt  minden  évben  meghatározzuk  az  Európai  Uniós  elnyert  pályázatok  és 
önrészek megteremtése, ami ezen túl van szükségszerű felújításnak, illetve beruházásnak 
csak  abban  az  esetben  van  realitása  a  megvalósulásra,  ha  bármi  ingatlan  eladás 
megvalósul  és  az  nem a  beruházás  önrészéhez  kell.  Ennek  az  évnek  a  legnagyobb 
feladata ez lesz. Kérdés felvetés van-e?

Dékány  Angella  alpolgármester:  Tisztelt  Polgármester  asszony,  Jegyző  asszony, 
Képviselő társaim. Én a Pénzügyi Bizottsági üléseken egyéb kötelezettségeim miatt nem 
tudtam részt venni, informális üléseken részben itt voltam. Természetesen én általában a 
Pénzügyi  Bizottság  javaslatára  szoktam  hagyatkozni,  az  előterjesztett  anyagot  én 
átolvastam, táblázatokkal összevetve tanulmányoztam. Amit a korábbi Alpolgármester úr 
Maier  Jenő  is  szokott  mondani,  hibátlanok  az  előterjesztések,  minden  részletre 
kiterjednek,  alaposak  és  teljesen  áttekinthető  a  laikusok  számára  is.  Én  módosító 
indítvánnyal nem éltem a Képviselő-testületi ülés előtt az Szmsz -ben foglaltak szerint 3 
nappal  megelőzően,  mert  még tegnapi  napon kaptunk egy módosító  anyagot,  mely  a 
pénzügyi számokat átrendezte, ezt én még megvártam. Ezzel szemben három módosító 
javaslattal  szeretnék  élni.  Köszönöm  a  Pénzügyi  osztály  és  a  Hivatali  dolgozók  és 
Polgármester asszonynak külön ezt a sok munkát. 
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Írásos előterjesztés 9 oldalán, első harmadban a francia bekezdésnél Kossuth Lajos 45. 
szám hasznosítási  tanulmányterv elkészítésére 1 millió irányzott  elő a tervezet,  én ezt  
nem értem. Ebben az ingatlanban jelenleg egy jogcím nélküli  lakos lakik,  gyakorlatilag 
ebben  az  ügyben  az  Önkormányzat  perben  áll  a  bent  lakóval.  Ezt  Polgármester 
asszonynak már jeleztem, hogy ezek a peres ügyek sokáig elhúzódnak és azt gondolom,  
hogy ennek a tanulmánynak az elkészítése egyelőre nem annyira sürgős feladat, amíg az 
adott probléma meg nem oldódik. Ezt az 1 millió Ft összeget a működési tartalékban én 
áttettetném. 

Bencsik  Mónika  polgármester:  Ez  felhalmozási  kiadás  és  működésbe  áttétel  esetén 
ódosítani fogja a teljes főszámot.

Dékány  Angella  alpolgármester:  A  lényege  a  javaslatomnak,  hogy  nagy  összegnek 
tartom  ezt  az  összeget,  nem  tartom,  ezt  most  indokolnak.  Fontosabb,  hogy  a  peres 
ügyeknél  a  peres  feleknek  lehetőségük  van  arra,  hogy  a  peres  ügyekben  sürgősségi 
eljárást  kérjenek,  ez  illetékmentes  abban  az  esetben,  ha  a  fél  nyomos  indokkal 
alátámassza.  Ezek  az  ügyek  sokszor  évekig  elhúzódnak,  azt  gondolom,  hogy  jogos 
indokként az Önkormányzat felvethetné azt, hogy ez egy nagy értékű közvagyon és ebből 
a  szempontból  a  sürgősségi  eljárását  javasolnám,  hogy  eben  az  esetben  a  helyzet 
rendeződni tudjon. 
Személygépjármű  beszerzése  a  Hivatal  részére  2,4  millió  Ft  összegben  szerepel  a 
tervben. Azt gondolom, hogy ez sem annyira sürgető feladat. Természetesen, ha ennek 
meg van az indoka, akkor én sem zárkózom el, ezt a tételt is kivenném a beruházások 
tekintetében. 
A Pénzügyi Bizottság javaslata a közalkalmazottak részére a 8 e Ft/hó Erzsébet utalvány 
béren kívüli jutatás. Én azzal a javaslattal szeretnék élni, hogy a közalkalmazottak részére 
és az elmúlt évnek megfelelően bruttó 200 e Ft/fő caffeteria, mint béren kívüli juttatást 
javaslok  megadásra  részükre.  Fontos  az  Önkormányzat  működésének  biztosítása  a 
likviditás megőrzése beruházások végrehajtása, hogy a kötelező feladatokat pontosan és 
előírás szerint  végrehajtsuk, de azt is tudom, hogy a köztisztviselőknek ez a 200 e Ft 
caffeteriát  kötelezően  az  Önkormányzatnak  biztosítania  kell.  Az  én számomra  minden 
dolgozó ugyan olyan fontos legyen az köztisztviselő, vagy közalkalmazott. Természetesen 
a Képviselő-testület döntése az, hogy ezt a működési tartalékból biztosítani tudjuk. Ehhez 
a fedezetet a NATÜ Kft-nek odaítélt 3,525 e Ft összeg lenne.
Polgármester  asszony  elmondta,  nem  tartozik  a  költségvetéshez  szorosan,  hogy  a 
főzőkonyha kérdése továbbiakban megoldásra szoruló probléma és meg kell oldania az 
Önkormányzatnak,  én  ezt  fenntarthatatlannak  tartom és a  novemberi  koncepcióban  is 
leírtam, hogy egy azonos tevékenységet folytatott intézményben, mint az Általános Iskola 
és  a  Tagóvoda  a  dolgozók  meleg  étkeztetése  a  kiszervezés  miatt  olcsóbb,  külső 
szolgáltató  látja  el  ezt  a  feladatot.  Az  iskolai  dolgozók  részére  410  Ft  és  a  Kispatak 
óvodának  pedig  730  Ft,  ez  azért  fontos,  mert  a  megoldás  kulcsa  az  Önkormányzat  
kezében van. Gyakorlatilag egy gazdaságtalan helyzetet tartunk fent,  ennek nem lehet  
kitenni  a  dolgozókat,  hogy  dupla  költséget  fizessenek  étkezés  tekintetében,  mint  egy 
másik intézményben. Javasoltam, hogy Kispatak óvodában a főzőkonyhát megszűntetjük, 
természetesen testületi  döntés és különböző körülmények felkutatása után. Nem jelenti 
azt, hogy az ott dolgozóktól meg kell válni, hiszen a költségvetésben az ő bérük meg van, 
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inkább  az  átszervezésükkel  megszűnne  a  főzőkonyha.  Kérem,  Polgármester  asszonyt 
bocsássa vitára a javaslataimat és Képviselő társaimat arra, hogy támogassák. 

Bencsik  Mónika  polgármester:  Köszönöm  szépen,  de  nem  tudom  befogadni  az 
Alpolgármester asszony módosító javaslatát, mert az megváltoztatja a halmozott bevételi 
főösszeget és a halmozódás menteset. Egész rendeleti szöveget és az összes tartalékot.  
Ha megkaptuk volna 3 nappal  előtte  írásban,  fellehetett  volna készülni  több verzióval,  
hiszen  a  javaslat  minden  egyes  táblát  változtat.  Most  már  a  költségvetési  rendeletet 
tárgyaljuk  nem  a  koncepciót,  ahol  a  számokkal  lehet  még  játszani.  Sajnálom,  hogy 
Alpolgármester asszony két napot bent tölt a Hivatalba és nem tudott előbb megtörténni ez 
a  módosító  javaslat  megtétel,  de  akár  úgy,  hogy  a  Jegyző  asszonynak  a  Pénzügyi 
Bizottságon szól, mert ez egy jelentős változás. Ezt én befogadni nem tudom, amennyiben 
a  Képviselő-testületi  tagok  úgy  döntenek,  hogy  ez  olyan  jelentőségű  és  ezt  el  tudják 
fogadni, akkor egyet tudunk csinálni, hogy nem fogadjuk el a költségvetést és egy hónap 
múlva újra napirendre tűzzük. Addig még a Pénzügyi Bizottsági üléseken lehet tárgyalni.  
Tehát  itt  a  Képviselő  testület  előtt  most  kettő  döntés  van,  vagy  elfogadjuk  így  a 
költségvetést és egy költségvetés módosításnál (április) lehet tárgyalni ezt a kérdést újra. 
Egyébként akkor is lehet caffeteria növelésről dönteni még év közben. A másik lehetőség 
a költségvetési rendelet nem fogadjuk el, nem nyújtjuk be az Magyar Államkincstárnak és 
működünk még egy hónapig az átmeneti gazdálkodási rendelet szerint. Ez a két kérdés 
van  a  Képviselő-testület  előtt,  mivel  először  az  Alpolgármester  asszony felvetését  kell  
megvitatni, ezrét a kérdést úgy teszem fel, hogy aki azzal ért egyet, hogy változtassunk a  
főszámokon  az  előterjesztéshez  képest,  és  ne  fogadjuk  el  a  költségvetést  így  az 
előterjesztett formában az emelje fel a kezét. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 
tagjából, 7 nem támogatja a módosító indítványokat. 
Szavazásra bocsátom a költségvetési rendelet tervezetet az előterjesztésnek megfelelően 
azokkal a számokkal, melyeket a Pénzügyi Bizottság véglegesített és megfogalmazott, aki 
a rendelet tervezettel  egyetért,  azt kérem, kézfeltartással jelezze. A kihirdetés dátum a 
2013. február 11.  Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 7 igen és 1 nem 
szavazattal elfogadta a költségvetésről szóló rendeletet. 
Az elfogadott rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.

2. napirendi pont:
Döntés  a  szociális  rászorultságtól  függő  pénzbeli  és  természetbeni  ellátások 
szabályozásáról, valamint a gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 14/2010. (VI. 
01.) számú Kt. rendelet módosításáról

Bencsik  Mónika  polgármester:  Ezt  a  napirendet  egy  jogszabályi  változás  miatt 
tárgyaljuk, átadom a szót Jegyző asszonynak. 

Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Diószeghy  Tünde  elnök:  Az  előterjesztésben  megfogalmazottak  szerint  az  Ügyrendi 
Bizottság 4 igennel elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a rendelet tervezetet. 
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Bencsik Mónika polgármester: Van-e valakinek kérdése, felvetése a rendelet tervezettel 
kapcsolatban? Nincs. Rendelet kihirdetésének dátuma 2013. február 11-e, aki elfogadja, 
kérem,  kézfeltartással  jelezze.  Megállapítom,  hogy  a  testület  jelenlévő  8  tagja,  8 
egyhangú  igen  szavazattal  elfogadta  a  szociális  rászorultságtól  függő 
szabályozásáról szóló rendeletet. 
Az elfogadott rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.

3. napirendi pont:
Döntés  a  közterület-használat  engedélyezésével  kapcsolatos  eljárásokról,  és  a 
közterület-használati  díj  mértékének  és  fizetési  módjának  megállapításáról,  és 
annak szabályairól szóló 12/2007. (V. 17.) számú Kt. rendelet módosításáról

Bencsik  Mónika  polgármester:  Jogszabályi  változások  következménye  ez  az 
előterjesztés, átadom a szót Jegyző asszonynak. 

Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Diószeghy  Tünde  elnök:  Az  Ügyrendi  Bizottság  előterjesztésben  megfogalmazottak 
szerint egyhangúan elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a rendelet tervezetet.

Dér Zsuzsanna elnök: A Pénzügyi Bizottság 4 igennel elfogadásra javasolta a rendelet 
tervezetet az előterjesztésben megfogalmazottak szerint a Képviselő-testületnek. 

dr. Balogh László képviselő:  Nem tudtam részt venni a Bizottsági üléseken, ezért itt 
kérdezném meg, hogy a rendelet tervezet 1 §. 3. pontja ez a díjra is vonatkozik, vagy az 
egyéb ellátásokra?

Bencsik  Mónika  polgármester:  Nem,  ez  ugyan  az,  mint  a  szociális  határozatok,  a 
szociális segélyezés is testületi hatáskör, mint a közterület foglalás is. Viszont ezekből az 
ügyekből hetente van pár tucat darab. A díjtételt nem a Polgármester szabja meg, hanem 
törvény. 

Tóthné Pataki  Csilla  jegyző:  Illetve  a  rendeletbe van erre  megszabott  négyzetméter. 
Amiért a Polgármester asszonyra kértük, hogy a hatáskört átruházza a Képviselő testület, 
az az előterjesztésben részletesen leírt, rövid határidő volt. 

Megérkezett Kósa Sándor képviselő úr 16:55 perckor

Bencsik Mónika polgármester:  Van-e más kérdés felvetés? Nincs. Kihirdetés dátuma 
2013.  február  11.  lenne.  Aki  egyetért  a  rendeletmódosítással,  kérem,  kézfeltartással 
jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 9 tagja, 9 egyhangú igen szavazattal 
elfogadta a közterület-használatról szóló rendeletmódosítást. 
Az elfogadott rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.

4. napirendi pont:
Döntés „Karsztvíz kutató fúrás, termelőkút kivitelezése a Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzat részére” tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról
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Bencsik  Mónika  polgármester:  Közbeszerzési  Bizottság  sokat  dolgozott  az 
előkészítésen, Jegyző asszony, mint Közbeszerzési Bizottsági elnök az eljárást végigvitte, 
átadom a szót.

Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Dér Zsuzsanna elnök:  A Pénzügyi  Bizottság javasolja 4 igennel elfogadni a Képviselő 
testületnek, hogy a kiírt közbeszerzést eredményesnek nyilvánítsa és eredményeként első 
helyen a Geokomlplex Kft.  második helyen az Aquaplusz Kft  javasolja kijelölni  nyertes 
ajánlattevőnek. A beruházásra a közműfejlesztési alapból az összeg, rendelkezésre áll. 

Bencsik Mónika polgármester: Fontos volt a Pénzügyi Bizottság foglalkozott azzal, hogy 
honnan lesz a fedezete a vízügyialapon még nem képződött meg a megfelelő bevétel, 
mert még a Víziközmű beruházási tervet sem fogadtunk el. Jelenleg forintban a vízügyi  
alapon ennyi pénz nincs, de lehet, mire odajutunk, hogy ez a beruházás megvalósul és 
szerződés szerint teljesíteni kell ezt az összeget, rendelkezésre fog állni és az is lehet, 
hogy  csak  egy  likvid  átcsoportosítás  kell  a  közműfejlesztési  alapból.  Maga  a 
közműfejlesztési  alap  ilyen  célokat  szolgál.  Lehet  szerződést  kötni,  mert  jelenleg  is 
rendelkezésre áll  az ehhez szükséges összeg. Aki  egyetért  a Közbeszerzési Bizottság 
javaslatával  illetve  a  Pénzügyi  Bizottság  javaslatával,  kérem,  kézfeltartással  jelezze. 
Megállapítom,  hogy a  testület  jelenlévő  9  tagja,  9  egyhangú igennel  elfogadta  a 
határozatot az alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

8/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés „Karsztvíz kutató fúrás, termelőkút kivitelezése a Nagykovácsi Nagyközség  
Önkormányzat részére” tárgyú közbeszerzés lezárásáról
Nagykovácsi  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  a  „Karsztvíz 
kutató fúrás, termelőkút kivitelezése a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat  részére” tárgyú 
közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja.
Első helyen a GEOKOMPLEX Kft-t jelöli meg nyertes ajánlatadónak. 
Második helyen a AQUAPLUS Kft-t elöli meg nyertes ajánlatadónak.
Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére, a nyertes 
ajánlatadóval a szerződés megkötésére.
Határidő: 2013. február 19.
Felelős: Polgármester, Jegyző

5. napirendi pont:
Döntés  a  BM  105570  azonosító  számú  támogatói  szerződéshez  kötődő  - 
Nagykovácsi Általános Iskola külső sportpályájának felújítása tárgyú közbeszerzési 
eljárás eredményességének megállapításáról

Bencsik Mónika polgármester: Ismételt közbeszerzési eljáráson vagyunk túl, átadom a 
szót Jegyző asszonynak, a Bizottság Elnökének.

Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint.
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Dér Zsuzsanna elnök:  A Pénzügyi  Bizottság javasolja 4 igennel elfogadni a Képviselő 
testületnek, hogy a kiírt közbeszerzést eredményesnek nyilvánítsa és eredményeként első 
helyen  a  Echo Sport  Kft.  második  helyen  az  Sogo Bau Kft.  javasolja  kijelölni  nyertes  
ajánlattevőnek. 

Bencsik  Mónika  polgármester:  Itt  nincs  kérdés  fedezet  vonatkozásában,  hiszen  a 
Belügyminisztériumtól  a  pénzt  már  a  múlt  évben,  amikor  a  támogatási  szerződést 
megkaptuk  átutaltuk.  Tavalyi  évben  megképződött  tartalékból  az  önrészt 
átcsoportosítottuk, külön számlán kezeljük a beruházást meg tudjuk kezdeni időben. Aki  
egyetért, a határozati javaslattal az kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a 
testület  jelenlévő  9  tagja,  9  egyhangú  igennel  elfogadta  a  határozatot  az  alábbi 
tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

9/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: A  BM  105570  azonosító  számú  támogatói  szerződéshez  kötődő  -  Nagykovácsi 
Általános  Iskola  külső  sportpályájának  felújítása  tárgyú  közbeszerzési  eljárás 
eredményességének megállapításáról
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Nagykovácsi 
Általános  Iskola  külső  sportpályájának  felújítása  tárgyú  közbeszerzési  eljárást  eredményesnek 
nyilvánítja. 
Első helyen a ECHO SPORT Kft-t jelöli meg nyertes ajánlatadónak. 

Indokolás:  A  Bíráló  bizottság  megállapította,  hogy  az  ajánlattevő  érvényes  ajánlata  az 

összességében legelőnyösebb ajánlatot tartalmazó ajánlat.

Második helyen a SOGO-BAU Kft-t jelöli meg nyertesnek.

Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére, a nyertes 
ajánlatadóval a szerződés megkötésére.   
Határidő: 2013. február 19. 
Felelős: Jegyző

6. napirendi pont:
Döntés  „Napelemes  rendszer  telepítése  és  biomassza  alapú  fűtés  fejlesztése  a 
Nagykovácsi  Általános  Iskolában  a  KMOP-3.3.3.-11-2011-0111  azonosítószámú 
projekt megvalósítása érdekében” tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról

Bencsik Mónika polgármester: Átadom a szót Jegyző asszonynak.

Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint.

Bencsik  Mónika  polgármester:  A  mai  napon  egyeztettünk  nem  csak  a  Széchenyi 
programiroda kollégáival, hanem a Pro Régió illetékes munkatársaival is, nem vagyunk a 
projekt megvalósításával csúszásban. Meg tudjuk ismételni az eljárást és nekünk ezt a 
projektet ez év októberéig kell lezárni, ha márciusban eredmény tud hirdetni a Képviselő-
testület és megfelelő jogszabályi  határidő elteltével szerződést kötni, akkor nyáron még 
mindig megvalósulhat ez a beruházás. Most nekünk kell az ajánlati dokumentációt úgy 
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pontosítani, amiből ha nyílt eljárást is folytatunk le egyértelmű lesz a szűrés és itt most a 
külső szakértő segítségével szakmailag is sikerül talán kiválasztani az alkalmas céget a 
feladat ellátására. Most már két eljárás után van annyi tapasztalatunk, hogy talán sikeres 
lesz  a  harmadik,  most  már  lesz  eredmény  és  vállalkozó.  Így  a  kiküldött  határozati 
javaslatot, teljes mértékbe módosítani kell amennyiben befogadjuk Jegyző asszony, illetve 
a  Közbeszerzési  Bizottságnak  az  ajánlását.  Az  első  mondat  szövegezése:  „A 
közbeszerzési eljárás lezárásaként az alábbi döntést hozza, az eljárást eredménytelennek  
nyilvánítja,  ezzel  egyidejűleg  új  eljárás  lefolytatására  felhatalmazza  a  Közbeszerzési  
Bizottságot’”. A határozat többi részét törölni lehet. 
Aki  a  módosított  határozati  javaslattal  egyetért,  kérem,  kézfeltartással  jelezze. 
Megállapítom,  hogy a  testület  jelenlévő  9  tagja,  9  egyhangú igennel  elfogadta  a 
határozatot az alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

10/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: A  Napelemes  rendszer  telepítése  és  biomassza  alapú  fűtés  fejlesztése  a 
Nagykovácsi  Általános  Iskolában  a  KMOP-3.3.3.-11-2011-0111  azonosítószámú  projekt 
megvalósítása  érdekében tárgyú  közbeszerzési  eljárás  eredményességének 
megállapításáról
Nagykovácsi  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Napelemes  rendszer 
telepítése  és  biomassza  alapú  fűtés  fejlesztése  a  Nagykovácsi  Általános  Iskolában  a  KMOP-
3.3.3.-11-2011-0111  azonosítószámú projekt  megvalósítása  tárgyban  lefolytatott  közbeszerzési 
eljárást eredménytelennek nyilvánítja, az ajánlatok érvénytelensége miatt.
Új eljárás lefolytatására felhatalmazza a Közbeszerzési Bizottságot.
Határidő: 2013. február 20.
Felelős: Polgármester, Jegyző

7. napirendi pont: 
Döntés  a  Nagykovácsi  Településüzemeltetési  Kft-vel  kötendő  vállalkozási 
szerződésről 

Bencsik Mónika polgármester: Az Intézmények részére folytatott üzemeltetési feladatok 
nem egy általány jellegű elszámolással történne, hanem pontos feladatellenőrzéssel és 
költségszámítási alapon, amihez a NATÜ Kft vezetése le tette a részletes költségvetést, 
ez a Pénzügyi Bizottság többször is áttárgyalta. Vállalkozási szerződést kell kötnünk, ezt 
tárgyalta a Pénzügyi Bizottság és javaslatokat és kiegészítéseket is tettünk. 

Dér  Zsuzsanna  elnök:  A  Pénzügyi  Bizottság  4  igennel  elfogadásra  javasolja  a 
javaslatokkal kiegészített vállalkozási szerződést a Képviselő-testületnek. 

Bencsik Mónika polgármester: Az elsőkörös költségvetésnél kiszámoltunk a Pénzügyi 
Bizottságon egy összeget 84.416.999 Ft, ez egy éves keret. Fontos, Jegyző asszonnyal 
egyezettünk 9. oldal D. pont utolsó eleme, tűzcsap kérdés ez nem a NATÜ Kft feladata át 
kell  húzni,  illetve a 4. számú mellékletbe, Önkormányzat  területeinek karbantartásához 
írjuk még a játszótereket is oda. Módosítanánk még a 13. oldalon, kiegészítenénk még 
egy K ponttal a tisztítószerek beszerzése. A 6 számú mellékletben a februári összeg 3.730 
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e Ft-ra módosul, ez volt a költségvetésben a Pénzügyi Bizottságon tárgyalt összeg itt is 
módosítani  kell.  Illetve  az  1.  mellékletben  a  vagyonkezelésbe  kerülő  elemeknél  a 
Polgármesteri Hivatalt is vagyon kezeli a NATÜ Kft.  nem csak üzemelteti,  az Általános 
Iskolát nem az kikerül a vagyonkezelési részből. Kossuth L. utca 45. nem fogja vagyon 
kezelni. Ezt még tisztázzuk, és annak megfelelően kerül aláírásra a jövő hét folyamán. 
Ezzel kapcsolatosan lesz rendkívüli módon majd egy határozati javaslat. Azért nem tudtuk 
még  az  előterjesztéskor  pontosan  megafogalmazni,  mert  nem  volt  vagyonkezelői 
szerződés  mintánk,  viszont  most,  hogy  az  Állammal  kapcsolatban  vagyunk,  és 
vagyonkezelési  szerződéseket  kell  kötnünk,  így  rendelkezünk  komplett  vagyonkezelési 
mintával, ami az államháztartásnak is megfelel, ha a testület elfogadja ezt a határozati  
javaslatot is, akkor egyben a vagyonkezelési szerződéseket is meg tudjuk kötni a NATÜ 
Kft -vel és megkezdheti a teljes feladatellátást.
Van-e valakinek, kérdése, felvetés? Nincs. Szavazásra teszem fel a vállalkozói szerződés 
elfogadását, aki így a módosításokkal együtt elfogadja a határozati javaslatot, az kérem, 
kézfeltartással jelezze.  Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 9 tagja, 9 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

11/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés  a  Nagykovácsi  Településüzemeltetési  Kft-vel  kötendő  vállalkozási 
szerződésről  
Nagykovácsi  Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testület  úgy dönt,  hogy a Nagykovácsi 
Településüzemeltetési  Kft.  -vel  kötendő a határozat  mellékletét  képező Vállalkozási  Szerződés 
tervezetét elfogadja. 
Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szerződés aláírására. 
Határidő. 2013. február 20.
Felelős: Polgármester, jegyző

Bencsik  Mónika  polgármester:  Megkérem Jegyző  asszonyt,  mondjon egy-két  szót  a 
vagyonkezelői szerződéssel kapcsolatban.

Tóthné  Pataki  Csilla  jegyző: A  tervezetet  a  tegnapi  nap  folyamán,  átküldtem  a 
Képviselőknek is  e-mailen,  illetve  a mai  napon kiosztásra került  és készült  hozzá egy 
határozati  javaslat.  A vagyonkezelési  szerződéshez ügyvédi  ellenjegyzés kell,  ha most 
elfogadásra kerül a Képviselő-testület által,  akkor a Farnadi Ügyvédi  irodával  vagyunk,  
szerződéses jogviszonyban, ők lennének az ellenjegyzésre kijelölt ügyvédek. Erre a hétfői 
napon sort is kerítenénk, ha elfogják a határozati javaslatot. Egy észrevétel érkezett dr.  
Balogh László képviselő úrtól,  és kérem szépen javítani  majd a felsorolásban az Erdő 
sétány utca 6. szám a Kápolna címe. Illetve még egy elírás volt a kiküldött anyagban, 
Száva utca 4. –ben Felnőtt háziorvosi rendelő szerepeljen.

Bencsik Mónika polgármester: Köszönjük az észrevételeket. Amennyiben a Képviselő-
testület  befogadja  Jegyző  asszony  által  elkészített  határozati  javaslatot,  az  kérem, 
kézfeltartással jelezze.  Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 9 tagja, 9 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:
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NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

12/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés  a  Nagykovácsi  Településüzemeltetési  Kft.  -vel  kötendő  vagyonkezelési 
szerződésről
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Nagykovácsi 
Településüzemeltetési Kft. –vel kötendő a határozat mellékletét képező Vagyonkezelési Szerződés 
tervezetét elfogadja.
Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szerződés aláírására.
Határidő. 2013. február 20.
Felelős: Polgármester, jegyző

8. napirendi pont: 
Döntés  a  KlK  és  az  önkormányzat  között  az  ingyenes  használatara  vonatkozó 
szerződéskötésről

Bencsik Mónika polgármester: A köznevelési szabályozás sokban változott, ez érinti az 
Általános  Iskola  használatát.  Nem  került  Állami  tulajdon  az  Általános  Iskola,  csak  a 
pedagógusokat vette át az Állam munkáltatóként, ezért most az Állam a feladatellátásához 
veszi  használatba  a  mi  iskolánkat  ingyenesen.  Erre  vonatkozóan  készült  ez  az 
előterjesztés.  Pénzügyi  Bizottság  tárgyalta  az  előterjesztést,  átadom  a  szót  elnök 
asszonynak.

Dér Zsuzsanna elnök:  A szerződésben a pontozott  részekre a következőt  javasolta a 
Pénzügyi Bizottság. A 9 oldal a 32. pontban 60% -ot javasolt, 33. pontban pedig 2/3-1/3 
legyen az arány és a 42. pontban a Budakeszi  Járás legyen az illetékes. A Pénzügyi 
Bizottság  4  igennel,  ezekkel  a  kiegészítésekkel  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek.

Bencsik  Mónika  polgármester: Kérdés  felvetés  van-e  ezzel  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatosan?  Nincs.  Fontos,  hogy  ingyenes  használatról  van  szó,  de  a  közüzemi 
költségek hozzájárulása az megtörténik az Állam részéről az előzetes tájékoztatás szerint. 

Tóthné  Pataki  Csilla  jegyző:  Az  előterjesztésbe  egy  tervezetet  csatoltunk,  ez  egy 
mintaszerződés, amire felhívnám a figyelmet, hogy a határozati javaslatba az írtuk, hogy 
azonnal, de mivel itt leltárt is kell csatolni, ennek február 28-a a törvényi határideje kérem, 
hogy a határozati javaslatba is ezt az időpontot írjuk a szerződés aláírására és hogy a 
leltárt elkészíthessük, hiszen az is szerződés melléklete. 

Bencsik Mónika polgármester: Egyéb módosítás nincs. A határozati javaslatban csak a 
végrehajtási határidőt kérem, írják át 2013. február 28-ra módosítani. Aki egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 9 tagja, 9 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:
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NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

13/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés  a  KIK  és  az  önkormányzat  között  az  ingyenes  használatara  vonatkozó 
szerződéskötésről

Nagykovácsi  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  az 
önkormányzat  tulajdonában  levő  és  az  állami  fenntartású  köznevelési  intézmény  feladatainak 
ellátását szolgáló ingatlan és ingó vagyon – ideértve a taneszközöket, továbbá az intézményben 
levő  eszközöket,  felszereléseket  –,  valamint  a  10.§  (1)  bekezdése  alapján  mindazon  ingó  és 
ingatlan vagyon, amely az intézmény fenntartói feladatainak ellátását szolgálja,  a KIK ingyenes 
használatába adja. 

Felhatalmazza  a  Polgármestert  és  Jegyzőt  a  szükséges  intézkedések  megtételére  és  a  jelen 
határozat mellékletében rögzített szerződés aláírására.

Határidő. 2013. február 28.
Felelős: Polgármester, jegyző. 

9. napirendi pont: 
Döntés a Pest Megyei Kormányhivatallal közösen használt ingatlanrész üzemeltetési 
kiadásainak megosztása érdekében kötött megállapodásról

Bencsik Mónika polgármester: dr. Balogh László képviselő úrnak volt írásbeli javaslata, 
ezt  a  Pénzügyi  Bizottságon  ez  meg  is  tárgyaltuk.  Pénzügyi  Bizottság  tárgyalta  a 
napirendet, átadom a szót elnök asszonynak. 

Dér  Zsuzsanna  elnök:  Pénzügyi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a 
bruttó 17.000 Ft általány üzemeltetési díjat fizesse meg a használó, 4 igennel elfogadásra 
javasolja.

Tóthné Pataki Csilla jegyző:  Kiegészítést tennék, hogy a szerződés tervezetbe a 7.1. 
pont  alatt  volt  három  választási  lehetősége  az  Önkormányzatnak,  mi  az  átalánydíjas 
összegszerű meghatározást javasoltuk, ide kerülne be a 17.000 Ft.

Bencsik  Mónika  polgármester:  Kérdés  felvetés  van-e?  Nincs.  Pénzügyi  Bizottság 
javaslatával kiegészülve teszem fel szavazásra a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, 
kérem,  kézfeltartással  jelezze.  Megállapítom,  hogy  a  testület  jelenlévő  9  tagja,  9 
egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

14/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés a Pest Megyei Kormányhivatallal közösen használt ingatlanrész üzemeltetési 
kiadásainak megosztása érdekében kötött megállapodásról
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Nagykovácsi 
Polgármesteri  Hivatal  9.  számú  irodájában  működő  Budakeszi  Járási  Kirendeltség  működési 
költségeinek elszámolásához üzemeltetési megállapodást köt a Pest Megyei Kormányhivatallal. 
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Felhatalmazza  a  Polgármestert  és  a  Jegyzőt  a  szükséges  intézkedések  megtételére  és  a 
határozati javaslat mellékletét képező megállapodás aláírására. 
Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester, jegyző

10. napirendi pont:
Döntés  az  önkormányzat  adósságállományának  a  Magyar  Állam  által  történő 
átvállalásához annak igénybejelentéséről

Bencsik Mónika polgármester:  Állam által  meghatározott  határozati  javaslat  van,  így 
ildomos  elfogadni.  Pénzügyi  Bizottság  tárgyalta  a  napirendet,  átadom  a  szót  elnök 
asszonynak. 

Dér Zsuzsanna elnök: A Pénzügyi Bizottság 4 igennel 50% megpályázását javasolja a 
Képviselő-testületnek elfogadásra. 

Bencsik Mónika polgármester: A Pénzügyi Bizottságon beszéltünk százalékokról, itt a 
határozati javaslatban nem szerepel, nem is szerepeltethetjük. 

Tóthné  Pataki  Csilla  jegyző:  Adóerő  képesség  függvényében  a  Magyar  Állam 
elsőkörösen 50% adósságátvállalást ajánlott meg. 

Bencsik  Mónika  polgármester:  Fontos,  ha  az  állam esetleg  50%-on túl  is  átvállal  a 
kiadásainkból,  akkor  az  megint  csak  egy  más  helyzetbe  tudja  az  Önkormányzatot 
anyagilag  hozni.  Jegyző  asszonnyal  múlthéten  voltunk  a  Belügyminisztériumban,  egy 
Bizottság tárgyalt kettőnkkel, amit lehetet megtettünk az ügy érdekében. Remélhetőleg a 
márciusi ülésen már többet fogunk tudni mondani erről a témáról. 
Van-e  valakinek  kérdése  felvetése?  Nincs.  Akkor  az  a  határozati  javaslat,  amelyet 
megkaptunk sémaként, aki egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy 
a testület jelenlévő 9 tagja, 9 egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi 
tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

15/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés  az  önkormányzat  adósságállományának  a  Magyar  Állam  által  történő 
átvállalásához annak igénybejelentéséről

1. Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Magyar-
ország 2013. évi központi költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. Törvény (továbbiakban: 
költségvetési törvény) 72-75. §-aiban foglaltakra figyelemmel kinyilvánítja, hogy a költség-
vetési törvényben írt feltételekkel az adósságállománya Magyar Állam által történő átválla-
lását igénybe kívánja venni. 

2. A Képviselő-testület kijelenti, hogy az önkormányzat nem rendelkezik olyan betéttel vagy 
egyéb számlaköveteléssel, ami kifejezetten egy adott adósságelemhez kapcsolódik, vagy 
annak fedezetére, teljesítésének biztosításául szolgál.

3. A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy a Polgári törvénykönyvről szóló 1959. évi IV. törvény 
332. § alapján megállapodást kíván kötni a Magyar Állammal az önkormányzatot terhelő, 
az adósságátvállalással érintett adósságállománya átvállalásáról.
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4. A képviselő-testület az adósságátvállalással összefüggésben felhatalmazza a polgármes-
tert hogy: 

α) megtegye a költségvetési törvény 72-75. §-ai szerinti nyilatkozatokat és intézkedé-
seket;

β) az átvállalással érintett adósság részét képező, hitelviszonyt megtestesítő értékpa-
pírokat a költségvetési törvény 72. § (6) bekezdésére figyelemmel – az adott érték-
papírban foglalt  pénzügyi kötelezettségek tekintetében azonos feltételekkel – köl-
csönjogviszonnyá alakítsa át;

χ) a költségvetési törvény 74. § (5) és (6) bekezdése szerinti megállapodásokat kösse 
meg.

5. A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az adósságátvállalással kapcsolatos in-
tézkedésiről a soron következő ülésén minden esetben tájékoztassa a testületet. 

Határidő: 2013. június 28.
Felelős: Polgármester

Bárdos Iván képviselő úr távozik az ülésről 17:25 perckor

11. napirendi pont:
Döntés  a  civil  szervezeteknek  nyújtott  2012.  évi  támogatás  elszámolásának 
elfogadásáról

Bencsik Mónika polgármester: Pénzügyi kolléganő elkészítette a beadott elszámolások 
kapcsán,  hogy a civil  szervezetek  jó  része elszámol,  illetve  mindenki  beadott  egyfajta 
elszámolást, kérdés az, hogy módosítás nélkül el lehet-e fogadni, vagy sem. Volt három 
olyan téma, melyre vonatkozóan kérnénk felhatalmazást, hogy pénzügyi szempontból le 
lehessen zárni a 2012 évi civil pályázatokat. Akik eltértek Zenei Alapítvány 3.700,- forinttal,  
de nem, nem tudott elszámolni vele, csak a célszámlák, amiket benyújtott ennyivel más 
volt a felhasználás. Nem gondolnám, hogy visszafizettetnénk a Zenei Alapítvánnyal ezt az 
összeget, illetve a Bázis Alapítvány volt,  még aki eltért 20.000 forinttal, keletkezett egy 
plusz  számlájuk  is,  ami  a  nyári  táborozással,  kiutazással  kapcsolatos  volt,  ennek  az 
elszámolását  kérik  még  biztosítani,  azt  gondoljuk  ez  még  méltányolható.  A  civil 
pályázatokra  vonatkozó  rendelet  mellékletében  a  határidőket  szeretnénk  módosítani, 
Pénzügyi Bizottsági ülésen megbeszéltük. 

Diószeghy  Tünde  képviselő:  A  tárgyévi  elszámolást  én  is  jogosnak  tartom,  de  a 
márciusit ugyan úgy az év végéig lehessen elszámolni, mert valaki egész évre tervezi a 
programjába. 

Bencsik Mónika polgármester: Egyébként az alap ötlet, hogy a felhasználást követő X 
napon belül számolják el, mert utána már nehezebben szedik össze. 

Diószeghy Tünde képviselő: Lehet, hogy pont akkor tartanak egy programot és kérik a 
támogatást, nehéz lesz nekik augusztus 15-ig elszámolni. Az is lehet, hogy a civil  alap 
kerete is kimerül az első fordulónál.

Bencsik Mónika polgármester: Igen, ez egy jogos felvetés, hogy egy elszámolás legyen 
év végén függetlenül attól, hogy ki mikor adta be a pályázatát. 
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Itt most a határozati javaslat a tavalyi évi elszámolásról szól, aki ezzel egyetért, az kérem, 
kézfeltartással jelezze,  megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

16/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés  a  civil  szervezeteknek  nyújtott  2012.  évi  támogatás  elszámolásának 
elfogadásáról,  illetve a kérelmek alapján az elszámolások támogatási  szerződéstől  eltérő 
tartalommal történő elfogadásáról
Nagykovácsi  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  a  civil 
szervezeteknek 2012-ben nyújtott támogatás elszámolását elfogadja. 
Azon  szervezetek  esetében,  melyek  kérelmezték  a  támogatási  szerződéstől  eltérő  tartalmú 
elszámolás elfogadását, a kérelmeket jóváhagyja és az elszámolásokat elfogadja.
Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző

Bencsik Mónika polgármester:  Két kérelemről kell  döntenünk, átadom a szót Jegyző 
asszonynak. 

Tóthné  Pataki  Csilla  jegyző:  Pénzügyi  Bizottsági  ülés  napján  hétfőn  érkezett  két 
kérelem, az egyik az egy egyszeri ingyenes teremhasználati igény február 16-ra Floorball 
mint sportág bemutatására. A másik már december óta működő, kosárlabdázó gyerekek 
részére egy 50%-os kedvezmény kérelem teremhasználatra. Pénzügyi Bizottság kérdése 
az volt, hogy itt vajon a szülők milyen támogatást fizetnek? Ezt a kosárlabdaedzést egy 
tanárnő tartja, szülők 500 Ft/órá fizetnek, ha ezt az 50%-os kedvezményt megkapják akkor 
a heti két edzést tudják továbbra is tartani. 

Dér Zsuzsanna elnök: Pénzügyi Bizottság 4 igennel elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek a teremhasználati kérelmeket. 

Bencsik Mónika polgármester: Van-e kérdés felvetés? 

dr.  Balogh  László  képviselő:  Úgy  emlékszem,  hogy  a  gyermek  sporteseményekre 
kedvezményes díja van a tornateremnek, az a 4.500 Ft lenne?

Tóthné Pataki Csilla jegyző: Nem, az további kedvezményt biztosít, de a testület akkor 
úgy döntött, hogy az Utánpótlás Sportegyesület igénybevételére bizotsít.

dr. Balogh László képviselő: Mennyiért kapták?

Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ha jól emlékszem, 1.400 Ft/óra

Bencsik Mónika polgármester:  Pénzügyi  Bizottságon azt  vettük  figyelemben,  hogy a 
szülők mennyivel  járulnak hozzá és ahhoz képes legyen egy kedvezményes díj. Van-e 
további kérdés felvetés? Nincs.
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Aki  egyetért  az  I.  határozati  javaslattal  Floorball  esemény  megvalósuljon  az  Iskola 
sportcsarnokába,  az  kérem,  kézfeltartással  jelezze, megállapítom,  hogy  a  testület 
jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

17/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés a Nagykovácsi Floorball Csapat ingyenes sportcsarnok-használati kérelméről 
Nagykovácsi  Nagyközség  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  a  Nagykovácsi 
Általános Iskola Sportcsarnokában a Nagykovácsi Floorball Csapat részére egy alkalommal, 2013. 
február 16. napján, ingyenes teremhasználatot engedélyez
Határidő: 2013. február 12.
Felelős: Polgármester, Jegyző

Bencsik Mónika polgármester II. határozati javaslatot teszem fel szavazásra az amatőr 
gyermek  kosárlabda csapat  teremhasználatát,  aki  támogatja,  az kérem,  kézfeltartással 
jelezze,  megállapítom,  hogy  a  testület  jelenlévő  8  tagja,  8  egyhangú  igennel 
elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

18/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés  az  Amatőr  Gyermek  Kosárlabdacsapat  kedvezményes  sportcsarnok- 
használatra vonatkozó kérelméről 
Nagykovácsi  Nagyközség  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  Nagykovácsi 
Általános Iskola Sportcsarnokában az Amatőr Gyermek Kosárlabdacsapat részére 50%-os (4.500 
Ft helyett 2.250 Ft/ alkalom) terembérleti díjkedvezményt engedélyez. 
Felhatalmazza Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.
Határidő: 2013. február 12.
Felelős: Polgármester, Jegyző

12. napirendi pont:
Döntés KEOP – 2012-5.5.0/A számú pályázattal kapcsolatban

Bencsik Mónika polgármester: Meg kell jelenítenünk azt, hogy az önrészt biztosítjuk. Mi 
beleírtuk, hogy a megvalósítás évében. Költségvetési törvény változása már azt sem teszi  
lehetővé, hogy olyan Uniós pályázatokat jelenítsünk meg, amire nincs meg a Hivatalban a 
támogató döntés. Itt azért úgy fogalmaztuk meg, hogy ezt a tervezett önrészt, majd amikor 
aktuális  lesz,  akkor  a  Képviselő-testület  még mindig eldöntheti,  hogy megvalósítja-e a 
beruházást, vagy nem annak függvényében, hogy rendelkezésére áll. 

Tóthné  Pataki  Csilla  jegyző:  Erre  már  korábban  kaptunk  a  Képviselő-testülettől  egy 
felhatalmazást.  Pályáztatás  a  tervezésre,  illetve  a  projekt  manageri  feladatokra  még 
folyamatban vannak. Tegnap ezt a pályázatot megnyitották, fontos, hogy erről az önrészről 
most a testület döntsön, ez a benyújtás feltétele. 
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Bencsik  Mónika  polgármester:  Azért  is  nagyon  jó  nekünk  ez  a  pályázat,  mert  a 
megvalósíthatósági  tanulmány  egy  terv,  de  részletesen  le  kell  írni  minden  egyes 
villanyoszlopot,  melynek  akár  több  tulajdonosa  is  lehet.  Így  a  tervezők  egy  komplett 
nagyon jó felmérést kell végezzenek, mert ez alap a pályázathoz. Kérdés, felvetés van-e? 
Nincs. Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, kézfeltartással jelezze, megállapítom, 
hogy a testület  jelenlévő 8 tagja,  8 egyhangú igennel  elfogadta  a határozatot  az 
alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

19/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés  a  KEOP-2012-5.5.0./A  –  Épületenergetikai  fejlesztések  és  közvilágítás 
korszerűsítése című pályázat beadásáról
Nagykovácsi  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  KEOP-2012-
5.5.0./A – Épületenergetikai fejlesztések és közvilágítás korszerűsítése című pályázatot beadja.
A beruházás összköltsége bruttó 170. 703. 240, Ft, 
Támogatás 85%: bruttó 145. 097. 745,- Ft, 
Önrész: bruttó 25. 605. 406,- Ft, melyet az önkormányzat a megvalósítás évében az önkormányzat 
költségvetésében biztosít.
Határidő: azonnal
Felelős: Jegyző

Szünet – 17:35-17:45

13. napirendi pont:
Döntés Nagykovácsi közigazgatási területén élő ebek elektronikus transzponderrel 
(chippel) történő ellátásáról.

Bencsik Mónika polgármester: Már a költségvetés tervezésénél, gondoltunk arra, hogy 
megoldást keressünk, hogy ösztönözzünk a kutyatulajdonosokat a jogszabály betartására. 
Nagyon jó megoldást dolgozott ki Jegyző asszony, átadom a szót. 

Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Bencsik  Mónika  polgármester:  Van-e  valakinek  kérdése,  felvetése?  Nincs.  Nagyon 
részletes a határozati javaslat, a honlapon már most megkezdjük a hirdetést a Böngésző 
újság következő számába pedig ezt és az állatorvosoknál is ki lesz a határozat téve és 
akkor  lehet  tájékozódni,  hogy  hogyan  lehet  ehhez  a  támogatáshoz  hozzájutni.  Aki  
egyetért,  kérem,  kézfeltartással  jelezze, megállapítom,  hogy  a  testület  jelenlévő  8 
tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

20/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés  az  elektronikus  transzponder  (chip)  beültetését  támogató  önkormányzati 
hozzájárulásról és a beültetést végző állatorvosi tevékenységről.
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Nagykovácsi  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  az  igazoltan 
Nagykovácsi  állandó  lakcímmel  rendelkező  lakosok  (lakcím kártya  lapján)  részére  támogatást 
nyújt, az itt élő kutyáik, kötelező chippel történő ellátásra. 
A 2013. évi költségvetésben biztosított keretösszeg:1.000.000 Ft – azaz egy millió Forint. 
A chipp beültetése alapesetben – állatorvosi rendelőben, lakcímre kiszállás nélkül - 3.500 Ft-ba 
kerül. 
Nagykovácsi  Önkormányzata  ingatlanonként  1  db.  eb  ellátását  50%  finanszírozza.  (1.750  Ft/ 
ingatlan/ eb)
A  megszavazásra  kerülő  összegből  571  db.  eb  ilyen  módon  történő  jelölése  oldódik  meg 
ugyanennyi ingatlanon.
A chippelési akció lebonyolításához Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata a Nagykovácsiban 
működő 4 állatorvosi rendelővel szerződést köt, akik jelenleg is végzik az ebek ellátását. (1. számú 
melléklet)
Az oltási támogatás igénybevételének menete:
1. Az oltási támogatás igénybevételéhez a kutya tulajdonosának személyesen kell megkeresnie a 
Közterület-felügyelőt a Polgármesteri Hivatalban.  
2.  Annak  érdekében,  hogy  a  keretösszeg  ne  kerüljön  túllépésre  az  eb  tulajdonosa  –  a 
személyazonosság,  tulajdonjog  és  a  lakcímigazolás  után  –  a  2.  számú  melléklet  szerinti  2 
példányos,  1-től  571-ig  sorszámozott  nyilatkozat  egy  példányát  megkapja.  (Az  ügyintézéshez 
szükséges okmányok: Személyazonossági igazolvány, lakcímkártya, eb oltási könyve)
3. Az eb tulajdonosa nyilatkozik,  hogy melyik állatorvos szolgáltatását kívánja igénybe venni. A 
nyilatkozat után csak ennél az állatorvosnál történhet meg az 50 százalékban kedvezményezett 
oltás.
4.  Az állatorvosok, a chippelésre jelentkező kutyatartóktól a Polgármesteri Hivatal által kiállított 
nyilatkozatot átveszik, majd elvégzik a chippelést. 
5.  A leadott  nyilatkozatokat a számla kiállításakor az állatorvos - a darabszám igazolásaként  - 
mellékeli a pénzügyi csoport részére.  
A chip beültetéshez kapcsolódó lakossági kedvezmény igénybevételére a Képviselő-testület a fenti 
keretösszegig, illetve 2012. április 30-ig ad lehetőséget. 
Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.
Határidő: folyamatos, 2013. április 30. 
Felelős: Polgármester, Jegyző.

14. napirendi pont:
Döntés a Képviselő-testület 2013. évi I. félév munka és üléstervéről

Bencsik Mónika polgármester: Minden évben a jogszabályi feladatokat figyelembe véve, 
illetve amit a Hivatalban még a Jegyző asszonnyal eszünkbe jutott próbáltuk összefoglalni.  
Ami nagyon fontos a közmeghallgatás időpontja június 3-a hétfői napon lenne. Ügyrendi 
Bizottság tárgyalta az előterjesztést, átadom a szót elnök asszonynak. 

Diószeghy Tünde elnök: Ügyrendi Bizottság azt a javaslatot, hogy előre fogadjuk ez az I. 
félével munkatervet, a II. félévet pedig júniusban tárgyaljuk. A másik javaslat pedig, hogy 
Ügyrendi Bizottsági és Pénzügyi Bizottsági Szmsz az Önkormányzati Szmsz-el egyidőben 
tárgyalja a március 28-i ülésén a Képviselő-testület. 

Tóthné Pataki Csilla jegyző: Még annyi kiegészítés lenne, hogy február 28-ra már előre 
irányoznánk, hogy védőnő pályáztatásában születne döntés. Meg kellett  várni a területi  
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védőnő szakvéleményét, ezrét nem tudtuk mára előterjeszteni. Az Ügyrendi és a Pénzügyi 
Bizottságon  is  napirend  előtt  kértem  felszólalást,  úgymond  arra  vonatkozóan,  hogy 
tagoknak elmondjam, hogy a jogszabály mit ír elő január 1-jétől. A nagy Önkormányzati  
Szmsz 62. § -a ír a Bizottságok munkájáról, de a törvény előírja, hogy nekik külön Szmsz-
ben kell meghatározni a feladatukat, munkarendjüket. A törvény azt sem zárja ki, hogy a 
nagy Szmsz-be kerüljön ez beépítésre, külön megjelölve, Pénzügyi Bizottság feladata és 
működés  rendje,  illetve  Ügyrendi  Bizottság  feladata  és  működési  rendje.  Ez 
természetesen előterjesztésre kerül a következő ülésre. 

Bencsik Mónika polgármester: És minden olyan dolog, ami közben felmerül. Február 28-
án lenne a már munkaterv szerinti ülésünk, március 28, április 25, május 23, június 3-án 
hétfőn közmeghallgatás, július 20-án, ez már az első félévben előirányzottan is 6 ülés, már 
az  éves  penzumot  teljesítjük.  Képviselő-testületi  ülések  ebben  a  munkatervben  a 
megszokottan  megfelelően  lettek  az  időpontok  kijelölve,  havonta  csütörtökönként  16 
órától. 
Aki  így  elfogadja  az  első  féléves  munkatervet,  az  kérem,  kézfeltartással  jelezze, 
megállapítom,  hogy a testület  jelenlévő  8  tagja,  8  egyhangú igennel  elfogadta  a 
határozatot az alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

21/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés a Képviselő-testület 2013. évi I. félév munka és üléstervéről
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – jelen határozat mellékletének 
megfelelően – elfogadja a 2013. évi első féléves munka- és üléstervét
Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester, Jegyző.

15. napirendi pont:
Döntés  a  laboratóriumi  szolgáltatás  helyben  történő  biztosítása  tekintetében  a 
Biofocus Bt.-vel kötött megbízási szerződés módosításáról

Bencsik  Mónika  polgármester:  Egy  díjcsökkenés  az  előző  határozatunkhoz  képest. 
Átadom a szót Alpolgármester asszonynak. 

Dékány Angella alpolgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint.

Bencsik Mónika polgármester: Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, átadom a 
szót elnök asszonynak. 

Dér Zsuzsanna elnök:  Pénzügyi Bizottság 4 igennel elfogadásra javasolja a határozati 
javaslatot a Képviselő-testületnek.

Bencsik  Mónika  polgármester:  Aki  egyetért  a  határozati  javaslattal,  kérem, 
kézfeltartással jelezze,  megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:
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NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

22/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés  a  laboratóriumi  szolgáltatás  helyben  történő  biztosítása  tekintetében  a 
Biofocus Bt.-vel kötött megbízási szerződés módosításáról
Nagykovácsi  Nagyközség  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy dönt,  hogy  a  a  laboratóriumi 
szolgáltatás helyben történő biztosításának díját heti 35.000.,- Ft/ban határozza meg 2013. február 
1. napjától. 
Felhatalmazza  Polgármestert  és  a  Jegyzőt  a  megbízási  szerződés-módosítás  aláírására  és  a 
szükséges intézkedések megtételére.
Határidő: 2013. február 20.
Felelős: Polgármester, Jegyző

16. napirendi pont:
Döntés  a  Jakabmedinfo  Kft.  (dr.  Jakab  Erika  házi  gyermekorvos  )  rezsiköltség-
fizetési kötelezettségének felülvizsgálatáról

Bencsik Mónika polgármester: Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, átadom a 
szót elnök asszonynak. 

Dér Zsuzsanna elnök: Pénzügyi Bizottság 4 igennel azt javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy a Jakabmedinfo Kft. rezsiköltség hozzájárulását az ingatlanra vonatkozóan 50%-ban 
fizesse meg. 

Tóthné Pataki Csilla jegyző: dr. Jakab Erikával az előterjesztés egyeztetése megtörtént, 
azt  kérte,  hogy  tolmácsoljam,  hogy  ez  ne  visszamenőleges  hatályú  legyen,  hanem 
mostantól és az 50% térítési díjat természetesen vállalja a közüzemi díjaknak.

Bencsik Mónika polgármester: A szerződésben az időpont 2013. március 1-jétől lesz, 
illetve a határozat végrehajtásának az időpontja is ez lenne. Van-e kérdés, felvetés?

Dékány Angella alpolgármester: Elfogadhatónak tartom az 50% rezsiköltséget fizessen 
a Doktornő,  de annyiban lehet,  hogy nehézséget  fog okozni,  hogy reményeink  szerint 
február 28-i Képviselő-testületi ülésen megszavazza a következő védőnőt a testület. Mivel 
nagyon  szűkös  körülmények  között  dolgoznak,  elképzelésem  az  volt,  ameddig  nem 
működnek az új védőnői szolgálat, addig, ha lehetőséget biztosítana arra, hogy amikor 
Jakab  Erika  doktornőnek  nincs  rendelési  ideje,  akkor  az  egyik  csoportvezető  védőnő 
megkapja azt a helységet,  ő használná abban az időben. Felveti  azt  a kérdését,  hogy 
akkor jogos-e annak az 50%-os rezsiköltség kiszabását az ő részére. 

Bencsik  Mónika  polgármester:  Úgy  gondolom,  hogy  az  a  nyilatkozat,  amikor  őt 
kineveztük, amit tett ahhoz képest így is nagyon méltányos az Önkormányzat hozzáállása 
az ő vállalkozó praxisának a támogatásában. Szerintem ez az 50% most elfogadható, 
ennyi minimum. Amikor a Doktórnő bejön szerződést kötni, fel fogom hívni a figyelmét, 
hogy próbálja meg a rendelő szükségletét valahogyan majd a jövőben megoldani. Van-e 
valami más felvetés, kérdés? Nincs.
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Aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, illetve a március 1-jei dátummal, az kérem, 
kézfeltartással  jelezz,  megállapítom,  hogy a testület  jelenlévő  8 tagja,  8  egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

23/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés  a  Jakabmedinfo  Kft.  (  dr.  Jakab  Erika házi  gyermekorvos  )  rezsiköltség-
fizetési kötelezettségének felülvizsgálatáról
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Jakabmedinfo 
Kft. ( dr. Jakab Erika házi gyermekorvos ) Nagykovácsi, Kossuth L. u. 64. szám alatti ingatlanhoz 
kapcsolódó  rezsiköltség-hozzájárulását,  az  ingatlanra  vonatkozó  összes  költség  50.%-ában 
határozza meg.
Felhatalmazza  a  Polgármester  és  a  Jegyzőt  a  szükséges  intézkedések  megtételére, 
megállapodás-módosítás aláírására.
Határidő: 2013. március 1.
Felelős: Polgármester, Jegyző

17. napirendi pont:
Döntés külterületi ingatlan megvételéről

Bencsik Mónika polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. Pénzügyi 
Bizottság tárgyalta a napirendet, átadom a szót elnök asszonynak.

Dér Zsuzsanna elnök: Zsámboki Sándortól 47 m2 külterületi ingatlant figyelembe véve a 
területre vonatkozó árakat 17.000 Ft. tudja megvásárolni, erre tegyen ajánlatot. 

Bencsik Mónika polgármester: Zsámboki Úr azt kérte, hogy vegyük meg aztán értesült a 
17.000 Ft-ról, majd alkuba kezdett és 18.000 Ft-ért eladja. Ő egy kisnyugdíjas, valamiért  
pont ekkora összegre van szüksége, azt gondolom azt a célt figyelembe véve, hogy minél  
több tulajdoni hányadunk legyen ezeket a területeken, ez az összeg még mindig védhető 
költséget jelent. Van-e valakinek kérdése, felvetése? 

Dékány Angella alpolgármester: Mit fogunk csinálni vele? 

Bencsik Mónika polgármester: Benne vagyunk egy osztatlan közös tulajdonba, ez azért 
fontos, ha bármi történik, ne tudja a tulajdonosi közösség az Önkormányzat tudta nélkül 
meghozni a döntését.

dr. Balogh László képviselő: Az előterjesztésbe látom, hogy ennek a teleknek volt egy 
ingatlanbecslése is, mennyibe került?

Bencsik  Mónika  polgármester:  Jegyző  asszony  intézte,  hisz  a  vagyonleltárt  is 
összeállító  megbízott  erre  a  szerződése  függvényében  felkérhető.  Van-e  még  valami 
kérdés, felvetés? Nincs. Aki el tudja fogadni Zsámboki Úr kérését, illetve az ajánlati árat 
18.000 Ft-ot, az kérem, kézfeltartással jelezze, megállapítom, hogy a testület jelenlévő 
8 tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal:
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NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

24/2013. (II.7.)
HATÁROZATA

Tárgy: Döntés külterületi ingatlan megvételéről
Nagykovácsi  Nagyközség  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  a  Nagykovácsi 
külterület  042/8  hrsz.  alatt  nyilvántartott  ingatlan  18/602-ed  tulajdoni  hányadát  meg  kívánja 
vásárolni 18.000,- Ft (azaz tizennyolcezer) vételáron.
Felhatalmazza  Polgármestert  és  a  Jegyzőt  a  szükséges  dokumentumok  aláírására  és  a 
intézkedések megtételére.
Határidő: 2013. február 20.
Felelős: Polgármester, Jegyző

Zárt ülés 18:20 perc

18. Döntés a Nagykovácsi belterület 240. hrsz. alatti ingatlan tulajdonosának 
ingatlanrész-cserére vonatkozó kérelméről

19. Indítványok, javaslatok: - Peres ügyekről tájékoztatás

Bencsik  Mónika  polgármester: Tisztelettel  megköszönöm  a  Képviselő-testületnek  a 
részvételt, további kérdés, javaslat nem lévén a rendkívüli Képviselő-testületi nyílt ülését 
18:10 perckor bezárom.

Kmf.

Bencsik Mónika Tóthné Pataki Csilla
  polgármester jegyző
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